
  

  

ΠΑΣΟΚ-ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ  

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Αθήνα,  25 Απριλίου 2025 

  

ΠΡΟΣ: Tον Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας    

       

ΘΕΜΑ: Καθυστέρηση στην υλοποίηση του έργου αποχέτευσης στα Γλυκά Νερά και τις 

λοιπές περιοχές του Δήμου Παιανίας 

 

Κύριε Υπουργέ, 

Η αναγκαιότητα ολοκλήρωσης του αποχετευτικού δικτύου στη Δημοτική Ενότητα Γλυκών Νερών 

του Δήμου Παιανίας είναι πλέον ζήτημα ζωτικής σημασίας. Σε μια περιοχή που κατοικείται από 

χιλιάδες πολίτες και αναπτύσσεται ταχύτατα οικιστικά και πληθυσμιακά, η έλλειψη βασικών 

υποδομών – όπως η σύνδεση με δίκτυο αποχέτευσης – υποβαθμίζει την καθημερινότητα των 

κατοίκων, επιβαρύνει το περιβάλλον και προσβάλλει κάθε έννοια δημόσιας υγείας και ποιότητας 

ζωής. 

Το έργο αποχέτευσης στα Γλυκά Νερά, όπως και σε άλλες περιοχές της Ανατολικής Αττικής, 

χαρακτηρίζεται από πολύχρονες καθυστερήσεις, παλινωδίες, ελλείψεις στον προγραμματισμό και 

απουσία πολιτικής βούλησης. Παρότι είχε ξεκινήσει η διαδικασία υλοποίησης, η πορεία του έργου 

ανακόπηκε όταν ο αρχικός ανάδοχος κηρύχθηκε έκπτωτος με την υπ’ αριθμ. 23039/09.11.2022 

απόφαση της Διευθύνουσας Υπηρεσίας της ΕΥΔΑΠ, απόφαση που οριστικοποιήθηκε στις 
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19.02.2023, μετά την απόρριψη της ένστασης του από το Τεχνικό Συμβούλιο του Υπουργείου 

Υποδομών. 

Έκτοτε, πέρασαν περισσότερα από δύο χρόνια για να υπάρξει κάποια εξέλιξη: η επαναπροκήρυξη 

της κατασκευής του εσωτερικού δικτύου ακαθάρτων του οικισμού Παιανίας πραγματοποιήθηκε 

μόλις στις 27 Ιανουαρίου 2025. Ωστόσο, για τη Δ.Ε. Γλυκών Νερών – που παραμένει επίσης χωρίς 

αποχέτευση – δεν υπάρχει ακόμη σαφές χρονοδιάγραμμα ή επίσημη ανακοίνωση για τη 

δρομολόγηση της δημοπράτησης του αντίστοιχου έργου. 

Την ίδια στιγμή, σε ορισμένα σημεία της περιοχής, σύμφωνα με καταγγελίες κατοίκων, έχουν 

παρατηρηθεί παράνομες συνδέσεις στο ημιτελές ή ανενεργό δίκτυο, φαινόμενο που ενέχει 

σοβαρούς κινδύνους τόσο για το περιβάλλον όσο και για τη δημόσια υγεία, ειδικά σε περίπτωση 

διαρροών ή βλαβών. Επιπλέον, το οδικό δίκτυο σε περιοχές όπου πραγματοποιήθηκαν ή ξεκίνησαν 

έργα έχει υποστεί σημαντικές φθορές, με τη διαδικασία αποκατάστασης να κινείται με αργούς 

ρυθμούς. 

Η κατάσταση αυτή συνιστά αποτυχία στον προγραμματισμό και την εποπτεία των κρίσιμων έργων 

υποδομής, ενώ αποδεικνύει για ακόμη μία φορά ότι οι πολίτες της Ανατολικής Αττικής – και 

συγκεκριμένα οι κάτοικοι των Γλυκών Νερών – παραμένουν πολίτες δεύτερης κατηγορίας. 

Κατόπιν των ανωτέρω, ερωτάστε κ. Υπουργέ: 

1. Σε ποιο στάδιο βρίσκεται ο συνολικός σχεδιασμός για την υλοποίηση του 

αποχετευτικού δικτύου στη Δημοτική Ενότητα Γλυκών Νερών και ποιο είναι το 

επικαιροποιημένο χρονοδιάγραμμα δημοπράτησης και ολοκλήρωσης του 

έργου; 

2. Ποια είναι τα χρηματοδοτικά εργαλεία με τα οποία θα χρηματοδοτηθεί το εν 

λόγω έργο; 

3. Ποια ήταν τα αίτια της καθυστέρησης άνω των δύο ετών μεταξύ της έκπτωσης 

του αρχικού αναδόχου και της νέας προκήρυξης του έργου για την Παιανία και 

γιατί δεν υπήρξε παράλληλη μέριμνα και για τη Δ.Ε. Γλυκών Νερών; 



4. Πώς προτίθεται να αντιμετωπίσει η ΕΥΔΑΠ το φαινόμενο των παράνομων 

συνδέσεων και ποιες ενέργειες έχουν γίνει για την πρόληψη και καταστολή 

τέτοιων πρακτικών; 

 

 

 

Ο ερωτών  βουλευτής 

  

Μανώλης Χριστοδουλάκης  

 

 

 

 

 

 

 

 

 




